
Bestyrelsesmødereferat 
 
Dato. 17. november 2019 
 
Til stede: Sævar, Mette, Rasmus, Leif, Jannie, Claus 
Afbud: Malene 
Referent: Claus 
 
Dato for næste møde: 22. oktober 
 
 
1. Evaluering af mødet på Vesterbro den 9/9 
 
På mødet blev bestyrelsens meninger om den mangelfulde service fremlagt.  
Efter mødet har direktøren og afdelingsformanden besigtiget området. Der erkendes, at der er 
generelle udfordringer. Der bliver derfor til at starte med indsat ekstra ressourcer på 
servicekontoret til at frigøre varmemesteren til andre opgaver. Det er vores håb, at det nu går 
fremad. 
 
2. TV-overvågning 
 
Direktøren har lovet, at der bliver indhentes nye tilladelser snarest. Når de er kommet i hus, bliver 
systemet opdateret. 
 
2. Evt. 

 
Flere beboere har henvendt sig om, at indgangsdøre til opgangene bliver holdt åben. Bestyrelsen 
minder om, at dørene ikke bør holdes åbne pga. kulde og skadedyr. 
 


